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       Beata Szydło 
       Prezes Rady Ministrów 
 
  
 Reprezentując lokalną społeczność Gminy Miasto Płońsk zwracamy się do Pani Premier  
z prośbą o realizację w ramach Rządowego Programu Budowy Dróg Krajowych na lata  
2014-2023 (z perspektywą do 2025 r.) planowanej drogi ekspresowej S-10 w sposób 
kompleksowy, jednoczesny, na całym jej przebiegu od Szczecina do Płońska. 
 Sieć drogowa, oparta o nowoczesne autostrady i drogi ekspresowe, to jeden  
z podstawowych elementów systemu transportowego kraju, zapewniający nie tylko komfort 
przemieszczania się obywateli, ale przede wszystkim będący podstawą rozwoju Polski  
i budowania Jej silnej pozycji na społeczno-gospodarczej mapie Europy. 
 Obecnie jednak sieć autostrad i dróg ekspresowych na terenie kraju nadal cechuje duża 
fragmentaryczność. Tak jak również w przypadku drogi ekspresowej S-10, łączącej stolicę 
województwa zachodnioporskiego, przez stolicę województwa kujawsko-pomorskiego – 
Bydgoszcz, a dalej Toruń z Warszawą. Droga ta jest elementem Transeuropejskiej Sieci 
Transportowej TEN-T. Sieć ta, jako element europejskiego systemu, zakłada stworzenie na 
terenie naszego kraju spójnego systemu transportowego, umożliwiającego nieskrępowany 
przepływ osób i towarów poprzez skomunikowanie największych ośrodków gospodarczych. 
Droga ekspresowa S-10 jest bez wątpienia bardzo ważnym elementem tej sieci. Łączy bowiem 
zachodnią granicę Polski i północno-zachodnie wybrzeże ze stolicą kraju. 
 Rządowy Program Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-2023 (z perspektywą do  
2025 r.) zakłada realizację kompleksowej sieci transportu drogowego ze szczególnym 
naciskiem na budowę nowoczesnej sieci autostrad, dróg ekspresowych oraz obwodnic miast. 
Niestety w programie tym, plany budowy drogi S-10 podzielone są na kilka etapów, bez 
gwarancji realizacji całości inwestycji w podobnym czasie. 
 Wobec tego, reprezentując jeden z blisko 50 samorządów leżących na trasie przebiegu 
drogi ekspresowej S-10, zwracamy się do Pani Premier z prośbą o podjęcie niezbędnych 
decyzji, aby ta inwestycja była realizowana kompleksowo na całym odcinku od Szczecina aż 
do Płońska, w najbliższym terminie. Tylko w ten sposób przeprowadzona inwestycja będzie 
miała charakter ponadregionalny i zrealizuje w pełni założenia rządowego Programu Budowy 
Dróg Krajowych, skutecznie komunikując północno-zachodnią granicę Polski ze stolicą kraju, 
dając jednocześnie wszystkim miastom i gminom leżącym w zasięgu oddziaływania tej drogi 
impuls do szybkiego rozwoju, a mieszkańcom mniejszych miejscowości łatwiejszy dostęp do 
rynków pracy i usług w dużych ośrodkach. 
 Jako przedstawiciele jednego z samorządów zabiegających o realizację tej inwestycji, 
liczymy na przychylność Pani Premier i pozytywne rozpatrzenie naszej prośby. 
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